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 Kopsapulces 

PROTOKOLS 

MS Teams 

25.01.2023. Nr. 1.3/23-KS-4 

Sēdes sākums: 18.36 

Sēdi vada: Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:    

Valdes locekļi - Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja), Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena 

vadītāja), Evelīna Elva Sirmā (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs), Rolands 

Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs), Veronika Vagotiņa-Vagule (Vides, 

ilgstspējas un attīstības virziena vadītāja) 

Biedri - Aleksandrs Ivaņičkins (BF SP), Elīna Bērziņa (BF SP), Ronalds Turnis (DF SP), 

Domeniks Ulmanis (DF SP), Alens Aleksandrs Čerņa (DF SP), Kristers Kokars (FMOF SP), 

Kārlis Plostnieks (ĢZZF SP), Jānis Galakrodznieks (ĢZZF SP),  Rasa Ruka (HZF SP), Katrīna 

Jakovļeva (HZF SP), Ieva Patrīcija Suseja (JF SP), Vanesa Vīndedze (JF SP), Arnis Žilvinskis 

(JF SP), Elizabete Katrīna Mihaševica (MF SP), Edvarts Mežulis (MF SP), Mare Melnalksne 

(MF SP), Renāte Ausmane (PPMF SP), Renārs Kairis (SZF SP), Artūrs Danga (SZF SP), Diāna 

Hristenko (TF SP), Egīls Kļuss (VFF SP) 

Viesi – Elizabete Ozoliņa (DF), Katrīna Utāne (HZF), Anna Emīlija Bīriņa (BVEF), Roberts 

Petrovičš (MF), Patrīcija Annija Gudina (SZF), Viktorija Fokina (MF), Egons Rebainis 

(PPMF), Agris Ratniks (JF), Aiva Staņēviča (DF, Padome), Marta Grīnberga (FMOF), Marta 

Elizabete Kilēvica (JF), Laura Milča (SZF).  
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Saīsinājumu skaidrojumi 

AIZCAK – Augstākās izglītības, zinātnes un cilvēkkapitāla apakškomisija; 

BF – Bioloģijas fakultāte; 

BVEF – Biznesa, vadības un ekonomikas fakultāte; 

DF – Datorikas fakultāte; 

DV – Dienesta viesnīca; 

DVSC – Dienesta viesnīcu servisa centrs; 

FMOF – Fizikas, matemātikas un optometrijas fakultāte; 

ĢZZF – Ģeogrāfijas un zemes zinātņu fakultāte;; 

HZF – Humanitāro zinātņu fakultāte; 

JBS – Jauno biedru seminārs; 

JF – Juridiskā fakultāte; 

KD – Komunikācijas un inovāciju departaments; 

KNK – Kvalitātes nodrošināšanas komisija; 

KS – Kopsapulce; 

KSV – Kultūras un sporta virziens; 

ĶF – Ķīmijas fakultāte; 

LSA – Latvijas Studentu apvienība;  

MF – Medicīnas fakultāte; 

NLK – Nepilna laika klātienes; 

NLN – Nepilna laika neklātienes; 

PLK – Pilna laika klātienes; 

PLMSP – Pilna laika maģistra studiju programma; 

PPMF – Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas fakultāte; 

RTU – Rīgas Tehniskā Universitāte; 

SP – Studentu pašpārvalde; 

SPB – Studentu padomes birojs; 

SSK – Starptautiskā studentu kolēģija; 

SZF – Sociālo zinātņu fakultāte; 

TF – Teoloģijas fakultāte; 
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VAD – Valsts aizsardzības dienests; 

VFF – Vēstures un filozofijas fakultāte. 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

5. Studiju maksas saskaņošana TF 

6. Studiju maksas saskaņošana MF 

7. Studiju maksas saskaņošana VFF 

8. Studiju maksas saskaņošana SZF 

9. Studiju maksas saskaņošana PPMF 

10. Studiju maksas saskaņošana ĢZZF 

11. Studiju maksas saskaņošana HZF 

12. Studiju maksas saskaņošana BVEF 

13. Studiju maksas saskaņošana BF 

14. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

14.1. LU SP Valdes vēlēšanas 

14.2. Starptautiskā virziena vadītāja vēlēšanas 

15. LU SPB budžeta grozījumi 

16. LU SP Gada balvas nolikuma grozījumu apstiprināšana 

17. Sociālās programmas nolikuma grozījumu apstiprināšana 

18. Aktualitātes 

19. LU SP Valdes atskaite 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus: 

⎯ ID – 12 Par personīgo izdevumu segšanu E. Kiršteinei; 

⎯ ID – 13 Par personīgo izdevumu segšanu E. E. Sirmajai; 

⎯ ID – 14 E. Panes pieteikums grafiskā dizainera vakancei; 

⎯ ID – 15 Par studiju maksas saskaņošanu FMOF; 

⎯ ID – 16 D. T. Liopas pieteikums Gada balvas galvenā organizatora amatam; 

⎯ ID – 17 L. L. Reisas pieteikums grafiskā dizainera vakancei; 

⎯ ID – 18 MF Studiju maksas saskaņošana; 
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⎯ ID – 19 L. Runčis pieteikums atbalstītāju piesaistes koordinatora amatam; 

⎯ ID – 20 K. Kupferes pieteikums biroja vadītājas amatam; 

⎯ ID – 21 TF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 22 L. Karlsones pieteikums grafiskā dizainera amatam; 

⎯ ID – 23 P. Miķelsones pieteikums grafiskā dizainera amatam; 

⎯ ID – 24 L. Kurpnieces pieteikums atbalstītāju piesaistes koordinatora amatam; 

⎯ ID – 25 R. J. Zabolocka pieteikums zinātniskā koordinatora amatam; 

⎯ ID – 26 ĶF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 27 V. Vīndedzes pieteikums grafiskā dizainera amatam; 

⎯ ID – 28 K. Čistjakovas pieteikums atbalstītāju piesaistes koordinatora amatam; 

⎯ ID – 29 BF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 30 ĢZZF SP LU SP Biedrs; 

⎯ ID – 31 M. Domarkas atteikums no LU SP Biedra mandāta;  

⎯ ID – 32 A. Dangas 21.12. KS Kavējums; 

⎯ ID – 33 Jauns TF SP LU SP biedrs; 

⎯ ID – 34 K. Kokara 14.12. KS Kavējums; 

⎯ ID – 35 A. Dangas pieteikums uz LU SP Valdi; 

⎯ ID – 36 BF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 37 ĢZZF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 38 BVEF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 39 Jauns FMOF SP Biedrs LU SP; 

⎯ ID – 40 TF Studiju maksas saskaņošana (iesūtīts atkārtoti); 

⎯ ID – 41 ĶF Budžeta grozījumi; 

⎯ ID – 42 PPMF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 43 LSA Biedra naudas rēķins par 2022. gada 2. daļu; 

⎯ ID – 44 PPMF Studiju maksas saskaņošana (iesūtīts atkārtoti); 

⎯ ID – 45 HZF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 46 SZF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 47 VFF Studiju maksas saskaņošana; 

⎯ ID – 48 LU SP Gada balvas nolikums; 

⎯ ID – 49 Sociālās programmas nolikuma grozījumi; 

⎯ ID – 50 MF studiju maksas saskaņošana. 

 

2. Mandātu apstiprināšana 

E. Borska informē, ka ir saņemti iesniegumi par jaunu LU SP Biedru no ĢZZF SP (Kārlis 

Plostnieks), no FMOF SP (Rolands Aleksandrs Rudenko), no DF SP (Alens Aleksandrs 

Čerņa, Domeniks Ulmanis) un no TF SP (Diāna Hristenko). 

E. Borska: Tā kā R. A. Rudenko nav pievienojies šai kopsapulcei, tad viņa mandātu vēl 

nevaram apstiprināt. Vai ir kādi jautājumi par pārējo mandātu apstiprināšanu? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicināšu katru no jaunajiem biedriem iepazīstināt ar sevi. 

E. Borska dod vārdu K. Plostniekam. 
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K. Plostnieks iepazīstina ar sevi. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa iepazīstina ar sevi. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis pastāsta par sevi. 

E. Borska dod vārdu D. Hristenko. 

D. Hristenko pastāsta par sevi. 

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP mandāta apstiprināšanu Kārlim Plostniekam, Alenam 

Aleksandram Čerņa, Domenikam Ulmanim un Diānai Hristenko. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

20  0  0 

Lēmums: Apstiprināt mandātu Kārlim Plostniekam, Alenam Aleksandram Čerņa, 

Domenikam Ulmanim un Diānai Hristenko. 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

 

 

Izsludinātā darba kārtība Jaunā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana   

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

5. Vēlēšanas: 

5.1 LU SP Valdes locekļu vēlēšanas 

5.2 Senatoru vēlēšanas 

6. Aktualitātes 

7. Latvijas Studentu apvienības 

8. Nacionāla līmeņa  

9. Senāta 

10. Padomes 

11. Valdes atskaite 

12. Mēneša biedrs un aktīvists 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

5. Studiju maksas saskaņošana TF 

6. Studiju maksas saskaņošana MF 

7. Studiju maksas saskaņošana VFF 

8. Studiju maksas saskaņošana SZF 

9. Studiju maksas saskaņošana PPMF 

10. Studiju maksas saskaņošana ĢZZF 

11. Studiju maksas saskaņošana HZF 

12. Studiju maksas saskaņošana BVEF 

13. Studiju maksas saskaņošana BF 

14. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

14.1. LU SP Valdes vēlēšanas 
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15. LU SPB budžeta grozījumi 

16. LU SP Gada balvas nolikuma grozījumu 

apstiprināšana 

17. Sociālās programmas nolikuma grozījumu 

apstiprināšana 

18. Aktualitātes 

19. LU SP Valdes atskaite 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksas saskaņošanu FMOF. Tika 

noteiktas izmaiņas studiju maksās 2023./2024. m.g. uzņemtajiem studējošajiem. Studiju 

programmās Fizika bakalaura, Matemātika bakalaura, Matemātika un statistika profesionālā 

bakalaura par 9% no 2200 eiro uz 2400 eiro gadā. Studiju programmas Fizika maģistra un 

Matemātika maģistra par 8.3% no 2400 eiro gadā uz 2600 eiro gadā. Studiju programmās 

Fizika, astronomija un mehānika doktora, Matemātika doktora par 31% no 2134 eiro gadā 

uz 2800 eiro gadā.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Ņemot vērā, ka iepriekš tika noslēgta vienošanās par Studiju 

modernizācijas 2. posmu, un tas paredzēja, ka studiju maksas var pacelt, ja ir izpildīti šajā 

dokumentā iekļautie punkti, vai šie punkti jums ir izpildīti? 

E. Borska dod vārdu K. Kokaram. 

K. Kokars: Ar šo jautājumu vairāk darbojas FMOF SP valde, bet tā kā izskatot studiju maksu 

celšanu, nekādi pretargumenti saistībā ar šo netika izteikti, tad lielākajai daļai punktu 

vajadzētu būt izpildītai. 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Vai Jūs esat skatījušies, kā tas varētu ietekmēt studentu atbirumu vai no 

jauna uzņemto studentu skaitu? 

E. Borska dod vārdu K. Kokaram. 
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K. Kokars: Tā kā fakultātē lielākā daļa studentu, studē budžeta grupā, tad esošajiem 

studentiem tas neko neietekmē, kā arī studiju maksas pacelšana attiecas tikai uz no jauna 

uzņemtajiem studentiem no 2023./2024. m.g., un to, kā tas ietekmēs uzņemto studentu skaitu, 

jāizvērtē fakultātes vadībai. 

E. Borska: Vai ir vēl kāds jautājums? 

Jautājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu FMOF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

19  0  3 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas FMOF. 

5. Studiju maksas saskaņošana TF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksas saskaņošanu TF. Tika 

noteiktas izmaiņas studiju maksās 2023./2024. m. g. uzņemtajiem studentiem. Studiju 

programmā Teoloģija un reliģija zinātne bakalaura no 2200 eiro gadā uz 2300 eiro gadā. 

Studiju programmā Teoloģija maģistra no 2200 eiro gadā uz 2300 eiro gadā. Studiju 

programmā Teoloģija un reliģijpētniecība doktora no 2500 eiro gadā uz 2600 eiro gadā.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam.  

J. Galakrodznieks: Kā Jums veicās ar Studiju modernizācijas 2. posma punktu izpildi 

fakultātē? 

E. Borska dod vārdu D. Hristenko. 

D. Hristenko: Par šo jautājumu mums arī ar vadību ir notikusi diskusija un ir daļa punktu, kas 

ir izpildīti un ir daļa, kas nav. Šobrīd ar vadību un mācībspēkiem notiek kopīgs darbs pie visu 

aktuālo punktu ieviešanas praksē. 

E. Borska: Vai ir vēl kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu TF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

21  0  2 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas TF. 
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6. Studiju maksas saskaņošana MF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksu saskaņošanu MF. Tika 

noteikts ka studiju maksas palielināsies par 10%  2023./2024. m. g. uzņemtajiem studentiem. 

E. Borska dod vārdu V. Fokinai. 

V. Fokina: Tika izteikts priekšlikums studiju maksas celt gan esošajiem, gan jaunajiem 

studentiem. Mēs kā MF SP piekrītam celt jaunajiem studentiem, bet nepiekrītam celt 

esošajiem.  

E. Borska: Tā kā pašpārvalde piekrīt celt maksas tikai 2023./2024. m. g. uzņemtajiem 

studentiem piedāvāju balsot par studiju maksas pacelšanu divos balsojumos – vienā par to 

pacelšanu esošajiem un otrā par to pacelšanu nākamajā m. g. uzņemtajiem studentiem. Vai 

kādam ir iebildumi pret šo? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums MF SP par studiju maksu saskaņošanu? 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Kāpēc fakultāte ir izteikusi vēlmi pacelt studiju maksas, kā jums veicās ar 

studiju modernizācijas 2. posma izpildi un vai esat skatījušies kā maksu celšana ietekmēs 

studentu atbirumu? 

E. Borska dod vārdu V. Fokinai. 

V. Fokina: Studiju maksas tiek celtas sakarā ar to, ka ir pieaugušas izmaksas slimnīcu telpu 

īre, kā arī tiek plānots celt mācībspēku atalgojumu. Ar studiju modernizāciju neiet tik labi kā 

citām FSP, komunikācija ar vadību par šo jautājumu ir diezgan apgrūtināta. Par to kā tas 

ietekmēs esošos studentus, uzskatām, ka tādā gadījumā atbirums būs vērā ņemams, jo šobrīd 

esošajiem studentiem ir problēmas ar studiju finansēšanas veidiem. Domājam, ka jaunajiem 

studentiem šī ietekme nebūs tik liela, jo viņi jau stājoties varēs izvērtēt savas spējas apmaksāt 

studijas MF programmās.  

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Pirms biedri veic balsojumu, aicināšu katru izvērtēt, vai šis ir 

nepieciešams, izvērtējot to, kā maksu pacelšana varētu ietekmēt nākošo un esošo studentu 

likteni. 

E. Borska dod vārdu A. Žilvinskim. 

A. Žilvinskis: Es pievienošos J. Galakrodznieka viedoklim, par to, ka ir nepieciešams rūpīgi 

izvērtēt, vai šāda maksu celšana ir vispār nepieciešama. Aicinu ņemt arī vērā to, ka mediķi ir 

ļoti pieprasīti šobrīd Latvijā un to trūkums nākotnē varētu tikai pieaugt, ja studiju maksas tiek 

paceltas.  

E. Borska dod vārdu E. Mežulim. 

E. Mežulis: Komentēšu, ka studiju maksas MF jau ir ļoti augstas. Ja maksas tiktu paceltas 

esošajiem studentiem varētu notikt ļoti liels atbirums, kā arī jaunajiem studentiem tas varētu 

kļūt par iemeslu dot priekšroku citām studiju programmām. 
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E. Borska: Paldies par viedokļiem. Vai ir vēl kāds komentārs par šo? 

Jautājumu vai komentāru nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu MF esošajiem studentiem. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

0  23  0 

Lēmums: Neapstiprināt studiju maksas saskaņošanu MF esošajiem studentiem.  

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu MF jaunajiem studentiem. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  13  8 

Lēmums: Neapstiprināt studiju maksas saskaņošanu MF jaunajiem studentiem.  

 

7. Studiju maksas saskaņošana VFF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par Studiju maksu saskaņošanu VFF 

2023./2024. gadā uzņemtajiem studentiem. Studiju programmās Filozofijas bakalaura un 

Vēstures bakalaura noteikt studiju maksu 2300 eiro gadā. Studiju programmās Filozofijas 

maģistra un Vēstures maģistra noteikt studiju maksu 2300 eiro gadā. Studiju programmās 

Filozofijas doktora un Vēstures un arheoloģijas doktora noteikt studiju maksu 2300 eiro 

gadā. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Kāpēc tika pieņemts lēmums pacelt studiju maksas? 

E. Borska dod vārdu E. Kļusam. 

E. Kļuss: Studiju maksas nepieciešams pacelt, lai varētu uzlabot studiju kvalitāti fakultātē un 

mēs neredzējām lielas problēmas tam, jo praktiski visi studenti ir budžeta grupā, tāpēc šim 

lēmumam nevajadzētu ietekmēt potenciālos studentus.  

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Kā jūsu fakultātē veicās ar Studiju modernizācijas 2. posma izpildi? 

E. Borska dod vārdu E. Kļusam. 

E. Kļuss: Neesmu pietiekami kompetents šajā jautājumā, lai to komentētu. Ja ir lielāka 

interese par to var sazināties ar kādu no VFF SP vadības.  
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E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam.  

J. Galakrodznieks: Gribu komentēt, ka uzskatu, ka pacelt studiju maksas tikai, tāpēc ka 

maksas grupas studentu skaits ir neliels nav pietiekami labs iemesls, un aicinātu klātesošos 

atturēties šajā balsojumā. 

E. Borska dod vārdu A. Žilvinskim. 

A. Žilvinskis: Es piekrītu J. Galakrodznieka viedoklim un padomāt par to, vai šī maksu 

pacelšana nebūs šķērslis tiem dažiem studentiem, kam var sanākt iestāties maksas grupā. 

E. Borska dod vārdu D. Hristenko. 

D. Hristenko: Teikšu, ka uz šo var arī skatīties no otras puses, ka studiju maksu celšana 

motivētu šos studentus, kas ir budžetā neizkrist no tā.  

E. Borska dod vārdu E. Kļusam. 

E. Kļuss: Piekritīšu D. Hristenko teiktajam, jo situācija fakultātē ir tāda, ka lielākā daļa studē 

budžetā un ārpus tā nokļūst pamatā tikai tie studenti, kuri savas nolaidības dēļ kaut ko nav 

izdarījuši, lai nokārtotu kursus sekmīgi. 

E. Borska dod vārdu A. Žilvinskim. 

A. Žilvinskis: Es neredzu šo argumentu kā pietiekamu un tāpat aicinu balsot pret šo maksu 

pacelšanu. 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Manuprāt, arī šis arguments nav pietiekams un būtu nepieciešams parādīt 

kaut vienu piemēru, kur tas tā ir strādājis praksē. 

E. Borska dod vārdu V. Vīndedzei. 

V. Vīndedze: Es piekrītu daļēji abām pusēm, bet tas ko vēlos teikt ir, ka šīs studiju maksu 

pacelšanas būtu vēlams ļoti rūpīgi izvērtēt un saprast vai tas tiešam arī dos kaut ko pozitīvu 

fakultātes studentiem.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Vēlos atgādināt klātesošajiem par FSP autonomiju un ņemt vērā to, ka katra FSP 

vislabāk pārzin savu fakultāti un situāciju tajā. Šī kopsapulce nav domāta, lai gari un plaši 

izskatītu visus šos jautājumus, bet gan tikai pārbaudīt vai nav kaut kas kļūdains, vai tiešām 

kāds lēmums nav pretrunā ar FSP viedokli. Ņemsim arī vērā esošo valsts situāciju un to, ka 

studiju maksas ātrāk vai vēlāk tāpat tiks celtas un galvenais uzdevums mums un katrai FSP ir 

atrast vislabāko veidu, kā panākt, ka abas iesaistītās puses ir apmierinātas ar gala lēmumu. Tā 

kā šī FSP ir apstiprinājusi šo lēmumu, tad viņi visticamāk ir nonākuši pie secinājuma, ka tā ir 

vislabākā iespējamā situācija.  

E. Borska dod vārdu D. Hristenko. 

D. Hristenko: Piekrītu A. Ratnika viedoklim, un minētie argumenti ir tiešam šīs fakultātes 

specifika, un tā kā FSP jau ir pieņēmusi šo lēmumu, aicināšu to atbalstīt. 

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 



11. lapa no 22 

 

J. Galakrodznieks: Saprotu jūsu komentārus, bet gribu vēl pieminēt, ka jebkura studiju maksu 

pacelšana var tikai vēl vairāk veicināt nevienlīdzību starp studentiem, kuri to var atļauties un 

attiecīgi tikt arī tālāk, un tiem, kuriem šādu iespēju nav. Aicinu katru rūpīgi izvērtēt šos 

lēmumus, bet es uzskatu, ka studiju maksu celšanai ir jābūt ļoti pamatotam lēmumam. 

E. Borska: Paldies par diskusiju, vai kādam ir vēl kaut kas sakāms šajā jautājumā? 

Komentāru vai jautājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu VFF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

16  0  7 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu VFF. 

8. Studiju maksas saskaņošana SZF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksu saskaņošanu SZF no 

2023./2024. gadā uzņemtajiem studentiem. Studiju programmās Politikas zinātne bakalaura 

no 2300 eiro uz 2650 eiro, Socioloģija bakalaura no 2300 eiro uz 2650 eiro, Informācijas 

pārvaldība bakalaura no 2300 eiro uz 2650 eiro, Informācijas pārvaldība NLN no 1750 eiro 

uz 2000 eiro, Komunikācijas zinātne bakalaura PLK no 2300 eiro uz 2650 eiro, 

Komunikācijas zinātne bakalaura NLN no 1750 eiro uz 2000 eiro, Kultūras un sociālā 

antropoloģija PLK no 2200 eiro uz 2650 eiro, Sociālais darbs profesionālā bakalaura PLK 

no 2000 eiro uz 2300 eiro, Sociālais darbs profesionālā bakalaura NLK no 1750 eiro uz 

2000 eiro. Maģistra studiju programmās Komunikācijas zinātne no 2350 eiro uz 2700 eiro, 

Bibliotēkzinātne un informācija no 2350 eiro uz 2700 eiro, Socioloģija no 2350 eiro uz 2700 

eiro, Politikas zinātne no 2350 eiro uz 2700 eiro, Diplomātija no 2350 eiro uz 2700 eiro, 

Kultūras un sociālā antropoloģija no 2200 eiro uz 2700 eiro, Sociālais darbs PLMSP, 4 sem.   

no 2350 eiro uz 2600 eiro, Sociālais darbs PLMSP, 3 sem. no 2350 eiro uz 2600 eiro. 

Doktora studiju programmai Sociālās zinātnes no 2350 uz 2700 eiro. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu SZF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

20  0  3 

Lēmums: Apstiprināt studijas maksas saskaņošanu SZF. 
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9. Studiju maksas saskaņošana PPMF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksu saskaņošanu PPMF no 

2023./2024. m.g. Profesionāla bakalaura studiju programmās Māksla 2400 eiro gadā, 

Skolotājs 2300 eiro gadā, Sākumizglītības skolotājs 2200 eiro gadā, 1. līmeņa profesionālās 

augstākās izglītības studiju programmās Sporta treneris 4 sem. 2000 eiro gadā, Pirmsskolas 

skolotājs 2000 eiro gadā, Sporta treneris 5 sem. 1600 eiro gadā. Bakalaura studiju 

programmās Sports, tehnoloģijas un sabiedrības veselība 2300 eiro gadā, Psiholoģija 2400 

eiro gadā. Profesionālā maģistra studiju programmā Psiholoģija 2400 eiro gadā. Maģistra 

studiju programmās Tehnoloģiju inovācijas un dizains izglītībai 2300 eiro gadā, Tehnoloģiju 

inovācijas un dizains izglītībai (angļu val.) 2500 eiro gadā, Izglītības zinātnes 2,5 sem. 2300 

eiro gadā, Izglītības zinātnes (angļu val.) 2500 eiro gadā, Izglītības zinātnes 4 sem. 2300 eiro 

gadā. Doktora studiju programmām Psiholoģija 2500 eiro gadā, Izglītības vadība 2500 eiro 

gadā, Izglītības zinātnes 2500 eiro gadā, Izglītības zinātnes (angļu val.) 2500 eiro gadā, 

Izglītības vadība (angļu valodā) 2500 eiro gadā.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums vai komentārs par šo? 

E. Borska dod vārdu E. Rebainim. 

E. Rebainis: Mūsu nozares speciālistu trūkums arī ir vērā ņemams un personīgi uzskatu, ka 

diskusijās ar vadību minētie iemesli nav tik pārliecinoši, lai celtu studiju maksas un riskētu ar 

to, ka samazinātos uzņemto studentu skaits. Es personīgi aicinu Jūs balsot pret.  

E. Borska dod vārdu J. Galakrodzniekam. 

J. Galakrodznieks: Vēlos vaicāt, kāpēc ir šāds aicinājums balsot pret, ja par šo lēmumu PPMF 

kopsapulcē tika nobalsots gandrīz vienbalsīgi “par”? 

E. Borska dod vārdu E. Rebainim. 

E. Rebainis: Uzskatu, ka līdzīgs viedoklis ir arī lielai daļai pārējiem FSP biedriem, jo, 

galvenokārt, šīs izmaiņas, manuprāt, skartu pedagoģijas programmu studentus un mazāk 

pārējo, tāpēc arī iespējams daļa no FSP biedriem nebija tik kompetenti šajā jautājumā, lai 

veiktu informētu balsojumu. 

E. Borska dod vārdu A. Žilvinskim. 

A. Žilvinskis: Zinot, kāda ir situācija šobrīd šajā nozarē, aicinātu arī tomēr balsot pret maksu 

celšanu. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Es īsti nesaprotu, kāds iemesls varētu būt apšaubīt FSP kompetenci šajā 

jautājumā un aicināt balsot kopsapulcei pret, it īpaši gadījumā, kur FSP ir pieņēmusi šo 

lēmumu gandrīz vai vienbalsīgi. Šis nav pietiekams arguments, jo tad to varētu izmantot 

jebkura lēmuma apstrīdēšanai. 

E. Borska dod vārdu E. Rebainim. 

E. Rebainis: Komunikācija par šo jautājumu ar vadību nav bijusi viegla un ir izteikti arī 

daudz sliktāki piedāvājumi par šo, tāpēc, lai gan tas nav labākais iespējamais variants, tas ir 

tas, ko mēs šobrīd varam atbalstīt.  
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E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu PPMF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

13  0  11 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu PPMF. 

10. Studiju maksas saskaņošana ĢZZF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksu saskaņošanu ĢZZF no 

2023./2024. m.g. Bakalaura studiju programmām Ģeogrāfija 2400 eiro gadā, Ģeoloģija 

2400 eiro gadā, Vides zinātnes 2400 eiro gadā. Maģistra studiju programmām Ģeogrāfija 

2600 eiro gadā, Ģeoloģija 2600 eiro gadā, Vides zinātnes 2600 eiro gadā. Doktora studiju 

programmām Ģeogrāfija 2800 eiro gadā, Ģeoloģija 2800 eiro gadā, Vides zinātnes 2800 

eiro gadā. Profesionālā bakalaura studiju programmām Ģeoinformātika 2300 eiro gadā, 

Ģeoinformātika (angļu val.) 2800 eiro gadā. Profesionālajā studiju programmā Kultūrvides 

mantojums 2400 eiro gadā. Profesionālā maģistra studiju programmā Telpiskās attīstības 

plānošana 2600 eiro gadā. Esošajiem studentiem maksas netiek mainītas. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu ĢZZF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

20  0  4 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu ĢZZF. 

11. Studiju maksas saskaņošana HZF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksas saskaņošanu HZF no 

2023./2024. m.g. Uzņemtajiem studentiem studiju maksu visās programmās palielināt no 

2200 eiro uz 2400 eiro.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu HZF. 

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

19  0  4 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu HZF.  

12. Studiju maksas saskaņošana BVEF 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums par studiju maksas saskaņošanu BVEF no 

2023./2024. m.g. Tiek noteikti 200 eiro studiju maksas celšanas griestus visām programmām. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu BVEF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

20  0  1 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu BVEF.  

13. Studiju maksas saskaņošana BF 

E. Borska ir saņemts iesniegums par studiju maksas saskaņošanu BF no 2023./2024. gada. 

Studiju programmās Bioloģija bakalaura no 2200 eiro gadā uz 2400 eiro gadā, 

Biotehnoloģijas un bioinženierija no 2400 eiro gadā uz 2700 eiro gadā, Maģistra 

programmās no 2400 eiro gadā uz 2600 eiro gadā, doktora studiju programmā no 2134 eiro 

gadā uz 2800 eiro gadā. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par studiju maksas saskaņošanu BF. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  6 

Lēmums: Apstiprināt studiju maksas saskaņošanu BF. 

14. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

E. Borska informē par to, ka sakarā ar LU SP Valdes vēlēšanām nepieciešams ievēlēt Balsu 

skaitīšanas komisiju.  
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E. Borska: Aicinu izteikt izvirzījumus balsu skaitīšanas komisijas pārstāvjiem. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Izvirzu sevi (E. E. Sirmo) (uztur), R. Baumani (uztur) un A. Ratniku (uztur). 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Izvirzu P. A. Gudinu (neuztur) un L. Milču (neuztur). 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Izvirzu E. Kiršteini (uztur). 

E. E. Sirmā uztur. 

E. Borska: Vai ir vēl kāds izvirzījums? 

Izvirzījumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par balsu skaitīšanas komisijas apstiprināšanu sastāvā – E. E. Sirmā, 

R. Baumanis, A. Ratniks, E. Kiršteine. 

 

 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

22  0  0 

Lēmums: Apstiprināt balsu skaitīšanas komisiju sastāvā – E. E. Sirmā, R. Baumanis, A. 

Ratniks, E. Kiršteine. 

14.1. LU SP Valdes vēlēšanas 

E. Borska informē, ka no A. Dangas ir saņemts iesniegums par vēlmi kandidēt uz LU SP 

valdi, un potenciāli būt Starptautiskā virziena vadītājam. 

E. Borska: Tā kā ir vēl brīva vieta valdē Kultūras un sporta virziena vadītāja amatā, aicinu 

izvirzīt kandidātus, ja tādi ir. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Izvirzu V. Vīndedzi (neuztur) un I. P. Suseju (neuztur). 

E. Borska: Vai ir vēl kādi izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav. 

Plkst. 19:45 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst. 19:50 sēde tiek atsākta. 

E. Borska: Aicinu izteikt izvirzījumus prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļai. 
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E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Piedāvāju laikus 7/7/15 minūtes. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Piedāvāju laikus 7/10/15 minūtes. 

E. Borska: Vai ir vēl kādi izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav. 

E. Borska: Aicinu veikt balsojumu par laiku sadalījuma modeli 7/7/15. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  14  2 

Lēmums: Neapstiprināt laiku sadalījuma modeli 7/7/15. 

E. Borska: Aicinu veikt balsojumu par laiku sadalījuma modeli 7/10/15. 

 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

14  6  2 

Lēmums: Apstiprināt laiku sadalījuma modeli 7/10/15. 

E. Borska: Aicinu A. Dangu prezentēt savu kandidatūru. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga prezentē savu kandidatūru. 

Sēdei pievienojas U. K. Finka. 

E. Borska: Paldies par prezentāciju, lūgšu klātesošajiem uzdot jautājumus kandidātam. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga atbild uz klātesošo jautājumiem. 

E. Borska: Lūdzu A. Dangu pamest kopsapulci uz izteikšanās daļas laiku. 

A. Danga pamet kopsapulci. 

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikties par A. Dangas kandidatūru. 

Klātesošie izsakās par A. Dangas kandidatūru.  

U. K. Finka pamet sēdi. 

E. Borska: Aicinu kandidātu pievienoties atpakaļ kopsapulcei. 
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A. Danga pievienojas kopsapulcei. 

K. Jakovļeva pamet sēdi. 

Plkst. 20.20 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 20.25 tiek atsākta sēde. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis iepazīstina ar aizklātā balsojuma norisi. Balsojumam paredzēts laiks no 20:30 

līdz 20:40, to var veikt dodoties uz e-pastu, kuru jūs saņemsiet tiklīdz balsojums sāksies.  

Plkst. 20.28 izsludina sēdes pārtraukumu. 

K. Plostnieks pamet sēdi. 

Plkst. 20.45 sēde tiek atsākta. 

E. Borska: Balsu skaitīšanas komisija ir caurskatījusi balsojuma rezultātus un ir gatava 

paziņot to mums.  

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Aicinu veikt balsojumu par A. Dangas kandidatūru uz LU SP Valdi. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

21  1  0 

Lēmums: Apstiprināt A. Dangas kandidatūru uz LU SP Valdi. 

E. Borska: Apsveicam A. Dangu ar ievēlēšanu LU SP Valdē. Sakarā ar to mums ir 

nepieciešams veikt balsojumu par grozījumiem darba kārtībā pievienojot punktu par 

Starptautiskā virziena vadītāja vēlēšanām, tā kā A. Danga ir izteicis kandidatūru uz šo 

virzienu.  

P. A. Gudina pamet sēdi. 

E. Borska: Jaunā darba kārtība ir sekojoša, tā ir papildināta ar punktu 14.2. Starptautiskā 

virziena vadītāja vēlēšanas. 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. Studiju maksas saskaņošana FMOF 

5. Studiju maksas saskaņošana TF 

6. Studiju maksas saskaņošana MF 

7. Studiju maksas saskaņošana VFF 

8. Studiju maksas saskaņošana SZF 
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9. Studiju maksas saskaņošana PPMF 

10. Studiju maksas saskaņošana ĢZZF 

11. Studiju maksas saskaņošana HZF 

12. Studiju maksas saskaņošana BVEF 

13. Studiju maksas saskaņošana BF 

14. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

14.1. LU SP Valdes vēlēšanas 

14.2. Starptautiskā virziena vadītāja vēlēšanas 

15. LU SPB budžeta grozījumi 

16. LU SP Gada balvas nolikuma grozījumu 

apstiprināšana 

17. Sociālās programmas nolikuma grozījumu 

apstiprināšana 

18. Aktualitātes 

19. LU SP Valdes atskaite 

 

 

E. Borska: Aicinu veikt balsojumu par darba kārtības grozījumiem. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtības grozījumus. 

 

14.2. Starptautiskā virziena vadītāja vēlēšanas 

E. Borska informē, ka A. Danga ir izteicis vēlmi kandidēt uz LU SP Starptautiskā virziena 

vadītāja amatu.  

E. Borska: Aicinu balsot par A. Dangas kandidatūru uz LU SP Starptautiskā virziena vadītāja 

amatu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  0 

Lēmums: Apstiprināt A. Dangas kandidatūru uz LU SP Starptautiskā virziena vadītāja 

amatu. 
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15. LU SPB budžeta grozījumi 

E. Borska informē, ka ir veikti LU SPB budžeta grozījumi. No Sadaļas 5.3. Organizācijas 

kultūras vides veidošana apakšsadaļas Jauno biedru seminārs apakšsadaļas Saimniecības 

preces summa tika samazināta par 200 eiro, kā arī apakšsadaļas Transporta pakalpojumi 

summa tika samazināta par 200 eiro. Sadaļas 5.3. Organizācijas kultūras vides veidošana 

apakšsadaļas Jauno biedru seminārs apakšsadaļa Komandējums tika palielināta par 300 

eiro un apakšsadaļa Pārtikas preces tika palielināta par 100 eiro. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums no klātesošajiem? 

Jautājumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par LU SPB budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SPB budžeta grozījumus.  

16. LU SP Gada balvas nolikuma grozījumu apstiprināšana 

E. Borska informē, ka ir nepieciešams apstiprināt LU SP Gada balvas nolikuma grozījumus. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā informē par galvenajiem veiktajiem grozījumiem. Tika pievienotas jaunas 

nominācijas, veikti labojumi balsojumu attiecības sadalījumā. Ar grozījumiem bija iespējams 

iepazīties publisko dokumentu mapē pirms kopsapulces. 

E. Borska: Vai kādam ir jautājumi par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP Gada balvas nolikuma grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SP Gada balvas nolikuma grozījumus.  

17. Sociālās programmas nolikuma grozījumu apstiprināšana 

E. Borska informē, ka ir veikti grozījumi sociālās programmas nolikuma grozījumi. Ar 

grozījumiem bija iespējams iepazīties publisko dokumentu mapē. Nolikumā veikti dažādi 
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redakcionāli grozījumi, galvenā izmaiņa veikta tajā, ka, lai nolikums nebūtu jāgroza katru 

gadu, tad izmainīts 41. punkts nosakot, ka par datu glabāšanu atbild par programmu 

atbildīgais valdes loceklis, nenorādot konkrētu cilvēku. 

E. Borska: Vai ir kādi jautājumi par šo? 

Jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu veikt balsojumu par Sociālās programmas nolikuma grozījumu 

apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

17  0  0 

Lēmums: Apstiprināt Sociālās programmas nolikuma grozījumus. 

 

18. Aktualitātes 

E. Borska informē par LU SP aktualitātēm. DG par LU SP normatīvo aktu grozījumiem 

26.janv., DG par studentijas mentoru programmu 30.janv., #4 FSP Ceļveža DG 31.janv.. 

Sociālā virziena sēde 1.febr., Polijas prezidenta uzņemšana LU 2.febr., JBS 3.-5.febr., #2 

Atspēriens 9.febr. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam.  

A. Ratniks informē par LSA aktualitātēm. Ir ievēlēta gandrīz pilna LSA valde (trūkst 

Akadēmiskā virziena vadītāja), iesniegti priekšlikumi Valdības rīcības plānam, ar LSA 

domnieku palīdzību saorganizēta tikšanās ar Saeimas AIZCAK priekšsēdētāju Česlavu 

Batņu, 20. janvārī atvadījāmies no esošajām biroja telpām, joprojām tiek meklētas jaunās 

biroja telpas, iesaiste VAD, Valsts vienotā jurista kvalifikācijas eksāmena, Rīgas Satiksmes 

transporta cenu un valsts budžeta jautājumos.  

E. Borska informē par nacionāla līmeņa aktualitātēm. Sākta VAD likuma virzības 2. 

lasījumā, Valsts budžeta sastādīšanas process. Saeimā notiek diskusijas par Liepājas 

Universitātes konsolidāciju.  

E. Borska informē par Senāta aktualitātēm. Senāta sēde plānota 30.01., akadēmiskās kom. 

sēdē skatīts - studējošo senatoru priekšlikums par Studiju kursu pārbaudījumu organizēšanas 

kārtību Latvijas Universitātē, profesoru amata pretendentu obligāti nepieciešamie 

kvalifikācijas novērtēšanas kritēriji, turpinās darbs pie studiju modernizācijas vienošanās. 

E. Borska dod vārdu A. Staņēvičai. Seko līdzi LU institucionālās konsolidācijas gaitai un 

aktualitātēm, seko līdzi un sniedz atzinumus ārējās konsolidācijas jautājumos, sniedz 

atzinumus un viedokļus Izglītības un Zinātnes ministrijai, Ministru kabinetam un Saeimas 

deputātiem (ieskaitot Valdības rīcības plānam), uzklausīja IT audita rezultātus, uzklausīja 

Ilgtspējīgas attīstības politiku.  
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19. LU SP Valdes atskaite 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Kā Iekšējās komunikācijas virziena vadītāja darbojos pie FSP Ceļveža 

atjaunošanas (DG organizēšana, informācijas apkopošana), individuālās tikšanās FSP (JF, 

SZF, PPMF, TF, DF, BF, HZF), JBS Organizēšana (dalībnieku koordinēšana, tehniskās 

lietas), dalība Ungāru uzņemšanā, iesniegumu reģistrēšana un apkopošana, tikšanās ar LU 

sportu (Rimi maratons, Memorands kopējais), valdes un biroja stratēģiskais, dalība LSA 

Kongresā, UR iesniegumi, Radio NABA intervija, citi mazie darbiņi (onboardingi, biroja 

intervijas, gada plāna uzmetums u.c.). 

E. E. Sirmā: Pienākumi, ko veicu Kultūras un sporta virziena ietvaros – Kultūras un sporta 

virziena sēde, Gada balvas plānošana un organizatoru komandas vadīšana, Gada balvas 

nolikuma grozījumi iekš darba grupām, gada plāna uzmetums. 

E. Borska: Starptautiskā virziena ietvaros veicām Ungāru studentu pārstāvju uzņemšana, SSK 

valdes foto sesija, nodrošinājām SSK e-pastu piekļuves. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Dalība Ekopadomē, komunikācija ar citām universitātēm par to darbību 

vides ilgtspējas jautājumos, rakstu mājas telpu plānojums un iepirkumu pārbaude, uzsākta 

izpēte dažādiem maziem projektiņiem (piem., studentu atpūtas istaba, papīra izmantošanas 

mazināšana), dalība Ungārijas studējošo pārstāvju uzņemšanā, gada plāna uzmetums 

E. Borska dod vārdu Evai Kiršteinei. 

E. Kiršteine: LU SP un DVSC Sociālās programmas īstenošana, DV jautājumu risināšana, 

līdzdalība FSP Ceļveža DG, LU SP Gada balvas un nolikuma DG, palīdzēšana Ungāru 

studējošo pārstāvju uzņemšanā, Ekopadomes DG apmeklējums, dalība AII Diskriminācijas 

indeksācijas procesā, dalība FORTHEM diskusijā par diskrimināciju augstākajās izglītības 

iestādēs, darba uzsākšana pie Studentijas mentoru programmas, darbs saistībā ar Asniņa 

izveidi Rakstu mājā, dalība LSA ārkārtas kongresā un citi mazāki vai lielāki darbiņi. 

E. Borska dod vārdu Rolandam Baumanim. 

R. Baumanis: Darbs pie Studiju modernizācijas III posma, tai skaitā, kopējās vienošanās 

redakcija, saziņa ar FSP. Atzinumi, Gada balvas nolikums, FSP Ceļveža DG, Ekopadomes 

nolikums, LUIS aptauju pieeju piešķiršana FSP un LU SP pārstāvjiem, Sadarbības 

programma par e-resursiem ar LU Bibliotēku, Dažādas sēdes un tikšanās (KSV sēde, dekānu 

un institūtu direktoru sēde, Senāta sēdes,  LU balva par zinātniskajiem sasniegumiem 

komisijas sēde, tikšanās ar KD par LUniverss u.c.), Dalība LSA Kongresā. 

E. Borska: Informēšu par priekšsēdētāja vietnieka veiktajiem darbiem, sakarā ar to, ka R. A. 

Strods nav šobrīd pievienojies, jo ir slimības lapa. Tikšanās ar RTU SP Viceprezidenti, darbs 

pie vispārēja FSP nolikuma, Ungārijas studējošo pārstāvju uzņemšana, FSP ceļveža 

koriģēšana, LSA kongress, ārkārtas domes sēde, domnieku kolēģijas koordinēšana, gada 

plāna izstrāde, Saeimas komisiju un apakškomisiju sēžu apmeklējums, dalība JBS 

organizēšanā, Radio Naba, Valdes stratēģiskais, biroja kārtošana 
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E. Borska: Gada balva ( nolikums, sadarbības līgums, DG u.c.), Ekopadome  (nolikums, 

budžets, darbība 2023.g. u.c.), Studiju modernizācijas 3.posma vienošanās, sadarbība ar LU 

Sportu (pasākumu plāns, memorands u.c.), nozīmīgas tikšanās: Vadības, Dekānu un institūtu 

direktoru sanāksmes, ar V. Segliņu, KNK, LSA Vadītāji, Domes sēde, ar LU Kancleri I. 

Kūku u.c., Radio Naba, LU SP un RTU SP Sporta spēles ‘’Briedīši’’, Jauno biedru seminārs 

(finanses, autobusi, simulācija, vadības diskusija u.c. aktivitātes), finanšu jautājumi (līgumi, 

rēķini u.c. kā LU SP, biedrībās tā arī FSP), studiju maksas (FSP, dokumenti, pārrunas ar 

Vadību, atsevišķu fakultāšu dekāniem), U.c. FSP jaut.: tikšanās, Canva Pro piekļuves,  FSP 

ceļvedis, koordinācija u.c., valdes un biroja stratēģiskais, biroja kārtošana, darba 

koordinācija, intervijas u.c. lielāki un mazāki darbiņi. 

E. Borska: Vai ir kādam kādi jautājumi par atskaitēm? 

E. Borska dod vārdu V. Vīndedzei. 

V. Vīndedze. Vai varētu vairāk paskaidrot par iemeslu atcelt Sporta spēļu “Briedīši” norisi? 

E. Borska: Ar organizatoru komandu un RTU SP priekšsēdētāju u.c. atbildīgajiem iepriekš 

aktīvi sazinājāmies un tika noteikti termiņi veicamajiem darbiem, diemžēl tie netika paveikti 

laikā un arī bija problēmas ar finansējuma jautājumu. Sakarā ar to kopā ar RTU SP nonācām 

pie lēmuma, ka labāk atcelt pasākumu, nevis to rīkot nekvalitatīvi.  

Plkst. 21.15 sēdes vadītājs pasludina kopsapulci par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


